

CO- WORK ING SPACE



CO-WORKING
SPACE

WORK-COLLABORATE-DEVELOP



IMC CO-WORKING SPACE WORK-COLLABORATE-DEVELOP

Das Besondere des **IMC Co-Working Space** mitten in der Kremser Altstadt liegt nicht nur an seiner zentralen Lage und der professionellen und modernen Infrastruktur, sondern auch als Alternative zu einem isolierten Arbeiten daheim

Der **IMC Co-Working Space** folgt somit dem Trend neuer Arbeitsformen und bietet einen inspirierenden Platz für innovative Unternehmer/innen und Gründer/innen.

IMC CO-WORKING SPACE WORK-COLLABORATE-DEVELOP

This is the motto for the **IMC Co-Working Space**. Situated in the heart of Krems' old town, the IMC Co-Working Space stands out for its central location and professional, state-of-the-art infrastructure, making it an ideal alternative to working alone at home.

The **IMC Co-Working Space** reflects the trend towards alternative forms of work, providing an inspirational workplace for innovative entrepreneurs and company founders.



Für wen ist der IMC Co-Working Space?

Der **IMC Co-Working Space** ist für all jene, die in relaxter und stilvoller Atmosphäre arbeiten wollen und den Austausch mit interessanten Persönlichkeiten des Unternehmertums und der Forschung suchen.

Der **IMC Co-Working Space** steht für 260m² Raum für Innovationen, Entwicklungen und neue Ideen, damit all Ihre Konzentration in das Herzensprojekt einfließen kann. Er ist ideal für kreative Jungunternehmer/innen, Freiberufler/innen, Start-ups und Studierende.

Who is the IMC Co-Working Space aimed at?

The facility is intended for anyone who wants to work in a relaxed and stylish setting, and share a space with fascinating people from the worlds of entrepreneurship and research.

The 260m² **IMC Co-Working Space** is a place for innovations, new developments and novel ideas, where you can concentrate fully on projects close to your heart. It is ideally suited to creative young businesspeople, freelancers, start-up owners and students.



COLLABORATE

IMC Co-Working Space Nutzer/innen haben es gut. Sie werden zu Netzwerkveranstaltungen der IMC FH Krems eingeladen und profitieren von nationalen und internationalen Kontakten.

COLLABORATE

IMC Co-Working Space users are in the best possible company. You will be invited to IMC Krems networking events, enabling you to reap the benefits of a network of contacts from Austria and abroad.

DEVELOP

Das Plus an Leistung. Sie profitieren von den Services des IMC Founderslab, das mit Coaching und Kontakten im regionalen Gründungs- und Fördernetzwerk unterstützt.

DEVELOP

Premium service: take advantage of the IMC Founders Lab's service portfolio, including support in the shape of coaching and contacts in the regional start-up and funding network.

WORK | bedeutet den Arbeitsplatz nutzen und sofort beginnen. Sie brauchen nur einen PC oder Laptop – für den Rest sorgen wir.

Flex Desk, Founders/Students	€ 80,-	Monat
Flex Desk, Regular	€ 150,-	Monat
Flex Desk, Consulting Partner	€ 250,-	Monat
Network Partner	€ 4.000,-	Jahr
Premium Partner	€ 7.000,-	Jahr

Kontaktieren Sie uns gerne für Ihr maßgeschneidertes Angebot. Alle Preise zuzüglich 20% Ust.

Was erwartet mich im IMC Co-Working Space?

- Arbeitsplatz „Flex Desk“
- W-Lan, Drucker/Scanner (Fair Use)
Netzwerkveranstaltungen
- Eigene Postadresse
- Telefonboxen
- Fair Trade Kaffee/Tee (Fair Use)
in unserer Co-Working Küche

Und was gibt es noch?

- Besprechungsräume
 - Creativity Lab
 - Media Lab
 - Seminarräume
 - Veranstaltungsräume
- Gerne geben wir Ihnen hierzu persönliche Informationen.



WORK | Get down to WORK straight away. All you need is a PC or laptop – we take care of the rest.

Flex desk, founders/students	€ 80,-	month
Flex desk, regular	€ 150,-	month
Flex desk, consulting partner	€ 250,-	month
Network partner	€ 4,000,-	year
Premium partner	€ 7,000,-	year

Please contact us for a quotation tailored to your particular requirements. Prices do not include 20% VAT.



What can I expect from the IMC Co-Working Space?

- Flex desk workstation
- Wi-Fi, printer/scanner (fair use)
- Networking events
- Dedicated postal address
- Phone boxes
- Fair Trade coffee/tea (fair use)
in the Co-Working kitchen

What else?

- Meeting rooms
 - Creativity lab
 - Media lab
 - Seminar rooms
 - Event rooms
- We will be pleased to provide you with further information on these facilities.

Kontakt | Contact



IMC Co-Working Space

Mag (FH) Florian Ruhdorfer

T: +43 2732 802 368

E: founderslab@fh-krems.ac.at

I: www.fh-krems.ac.at/coworking

Untere Landstraße 37, A-3500 Krems

Der IMC Co-Working Space ist eine Serviceeinrichtung der IMC Fachhochschule Krems GmbH,
The IMC Co-Working Space is a service center of the IMC University of Applied Sciences Krems
Piaristengasse 1, A-3500 Krems